
1-5/2012. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2012. május 22-
én (kedd) 800 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza tanácskozóterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Tímár  Judit
alpolgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,  dr.  Lovas
László, Pálosi Jánosné, Szabó Erika képviselők (6 fő).

Állandó meghívottak részéről: Patocskai Tibor alpolgármester 
  Szép Katalin jegyző

Egyéb  meghívottak  részéről  jelen  van: Halászné  Piukovics  Erika  BKTT
tagintézmény vezető, 

Előzetesen bejelentette távolmaradását: Halbländer József képviselő (1 fő) 

Jelenlévő érdeklődő: Mogyorósiné Pálosi Tímea óvónő

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 7 fő képviselő
közül 6 képviselő jelen van. 

Bejelenti  továbbá,  hogy  a  mai  ülés  jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné
köztisztviselő.  Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja  Pálosi  Jánosné  képviselőt,
amely javaslattal a Képviselőtestület  5 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett
egyetért.

Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület.
 
Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:



34/2012.(V.22.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2012.  május  22-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ 2012-2013-as tanév osztály és csoportszámainak, intézmény álláshely 
     számainak meghatározása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ 2012-2013-as tanév óvodai csoportszámainak és álláshely számainak 
     meghatározása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

3./ Együttműködési megállapodás a Kunbajai Német Önkormányzattal a 
     működési feltételek biztosításáról és a gazdálkodási feladatok ellátásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

4./ Bejelentések.
   
5./ Egyebek.
     

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ 2012-2013-as tanév osztály és csoportszámainak, intézmény álláshely 
     számainak meghatározása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Az iskola tagintézmény vezetője a mai ülésen
nem  tud  részt  venni,  megkezdődtek  a  vizsgák  az  iskolában,  de  a  kiküldött
előterjesztéssel egyetért. A létszámmal a feladat ellátható az iskolában.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Legyünk  óvatosak.  Az  ügyviteli
létszám  1  fő.  Az  iskolatitkári  feladatokat  közhasznú  munkás  látja  el.  Az
iskolatitkári  álláshely Kunbajának és egy embernek egy álláshelyet  jelentene.
Jövőre  már  nem az  önkormányzat  pénzébe  fog  ez  kerülni.  2  embernek  kell
ellátni a technikai feladatokat. A Kistérség nem figyelt oda.

Tímár Judit alpolgármester: A gyógypedagógus sincs benne a létszámban.
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Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  lehetőséget  ne  vegyék  el  a
településtől.

Tímár Judit alpolgármester: Azt is meg kell fontolni, hogy egyházi, vagy állami
kezelésű legyen az iskola.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  technikai  feladatellátáshoz  2
álláshely kell.

Patocskai  Tibor  alpolgármester: Az  intézményvezetőre  volt  bízva,  hogy  kit
alkalmaz. Az állam helyre fogja tenni ezt.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: Az oktatási  törvény a feladatokhoz
szabja az álláshelyeket.

Franzné Lakner Éva polgármester: A köznevelési törvény megvan, de nincsenek
még végrehajtási rendeletei.

Barnáné dr.  Jámbor Dominika képviselő: 2 embernek kell  ott  lenni,  2 ember
feladatait kell ellátni. Az iskolatitkári feladatokat jelenleg is ellátják.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ha növeljük a technikai álláshelye számát,
akkor a BKTT rögtön felvesz egy személyt. Miből fogjuk finanszírozni a plusz
egy személy bérét.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Nem fognak felvenni senkit. Nem mi
fogjuk finanszírozni a bért, hanem az állam.

Patocskai Tibor alpolgármester: Ha az intézményvezető betölti az álláshelyet, az
a költségvetésben meg fog jelenni. Biztos, hogy felvesznek valakit.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Jelenleg közhasznú munkás látja el a
feladatot. A lehetőséget ne szalasszuk el. A Kistérség a saját érdekeit nézi. Ez
Kunbajának egy álláshelyet jelent. Tartsuk meg az álláshelyet.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Ez  olyan,  mintha  visszavonnák  az  előző
határozatukat. 

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  nem  baj.  Az  álláshelyért
küzdjenek.  Meglévő álláshelyből könnyű elvenni, de új álláshelyet nem fognak
adni

3



Franzné Lakner Éva polgármester: Attól tart, ha 2 technikai álláshely lesz, fel
fognak venni valakit.  Ha 2 technikai  álláshelyről szavaznak fel tudnak venni
valakit.

Szép Katalin  jegyző: A Képviselő-testület  javaslattal  élhet,  a  BKTT dönt.  A
BKTT költségvetésében jelenleg is 2 álláshely szerepel.

Franzné Lakner Éva polgármester: Miből fizetjük a plusz egy főt?

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  technikai  álláshelyek  számát  a
BKTT-nél 2 főre módosítsák vissza. A település érdekeit nézi. Az állam fizeti a
technikai állásokat.

Dr. Lovas László képviselő: Új helyzet áll elő az államosítással.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ha mindenképpen növelni szeretnénk, akkor
nem  a  technikai  létszámot,  hanem  a  szakmait  növelné.  Indokoltnak  látja  a
gyógypedagógus alkalmazását.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az új szakmai álláshely pénzes dolog
lenne, az önkormányzat fizetné, de a technikait nem az önkormányzat fizetné,
hanem az állam.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ezt nem hiszi el, ez nem igaz.

Tímár  Judit  alpolgármester: De Barnáné képviselőnek igaza van,  a  technikai
növelnénk az önkormányzatnak nem kerül pénzébe, de ha a szakmait növelnénk
az önkormányzatnak pénzébe kerülne.

Szép  Katalin  jegyző: Az  álláshelyek  ügyében  augusztus  31-ig  kell  dönteni,
egyeztettek a munkaszervezet vezetőjével.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Most kell dönteni, május 31-én BKTT
ülés lesz.

Ezt követően Franzné Lakner Éva polgármester 5 perc szünetet rendelt el.

Szünet.

Szünet után.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Prikidánovics  Antal  a  munkaszervezet
vezetője azt a tájékoztatást adta telefonon, hogy az óvoda-bölcsőde ügyében kell
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május  31-ig  dönteni,  mert  átszervezésről  is  szó  van.   Az iskolai  álláshelyek
ügyében augusztus 31-ig kell döntést hozni. Javasolja, hogy a döntést napolják
el egy későbbi időpontra.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A korábbi előterjesztésekben minden
pontosan le van írva az iskolai álláshelyekkel kapcsolatban. Most döntene.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  napirendi  pontot  egy
későbbi rendkívüli ülés keretében tárgyalják újra.

 Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

35/2012.(V.22.) öh.  H a t á r o z a t
2012-2013-as tanév osztály és csoportszámainak, 
intézmény álláshely számainak meghatározása

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a
„2012-2013-as  tanév  osztály  és  csoportszámainak,  intézmény  álláshely
számainak  meghatározása”  napirendet  későbbi  időpontban,  rendkívüli  ülésen
újratárgyalja.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ 2012-2013-as tanév óvodai csoportszámainak és álláshely számainak 
     meghatározása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: A BKTT vezetőjének előterjesztését minden
képviselő megkapta. Felkéri a tagintézmény vezetőt a lehetőségek ismertetésére.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: Az  óvoda-bölcsőde
ügyében többféle verziót kidolgoztak. A 2 intézményben 64 gyermekkel tudnak
foglalkozni. Sokat dolgoztak a bölcsőde létrehozásakor. Sajnos kevés gyermek
születik a faluban. Minden megtettek a létszám növelésére. Ha az önkormányzat
továbbra is tudja finanszírozni a bölcsődét, mindent meg fog tenni a működésért.
Ha nem működtetik tovább, az egységes óvoda-bölcsőde működtetése a reális.
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12 bölcsődés gyermek nem várható, de 5 mindig lesz. A bölcsődének mindent
meg  kell  adni  pénzügyileg,  mert  szigorúan  büntetnek  a  hiányosságok  miatt.
Jelen pillanatban az egységes óvoda-bölcsőde fenntartása a reális.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Egységes óvoda bölcsőde esetén az 5
fő vegyes csoportba kerülne?

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Kiscsoportba kerülnek a
gyerekek.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ilyen pici gyermekeknek egészen más
irányú gondozásra van szüksége, mint az óvodáskorúaknak.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: Igen,  ezeknek  a
gyerekeknek más az igényük, ennek megvan a szakmai része.

Dr. Lovas László képviselő: A 2 gondozónő mellé még egy szakmai vezető is
kell? Egy embert ezért fel kellene venni?

Szabó Erika képviselő: Az 5 gyerekre lenne 2 gondozónő és 1 szakmai vezető?

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: 6  óvónői  álláshely  van,  ebből  5
betöltött. Óvónő nem töltheti be a szakmai vezető helyét?

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: Nem  töltheti  be.
Felsőfokú diplomához kötött álláshely.

Mogyorósiné  Pálosi  Tímea  óvónő: Minden  gondozónak  azonos  képzettségi
szinten kell lennie.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: Az  egységes  óvoda-
bölcsőde esetén az óvónőnek 60 órás távoktatásos képzésben kell részt vennie,
erre meg van a pénzünk a BKTT-nél.

Tímár Judit alpolgármester: Kunbaján hosszú távon az egységes óvoda-bölcsőde
a megoldás. Ennek utánajárt. Beszélt a BKTT Óvodavezetőjével is. 
Családi napköziben is lehetett volna gondolkodni. Ezt az óvoda épületében teljes
finanszírozással  meg  lehetett  volna  oldani.  Május  1-vel  nyitották  meg  a
pályázatot, de nem lehet hozzáférni. Szakmailag nehéz ezt kidolgozni.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Szakmailag  nehéz,  de  hiánypótlás
lehetséges.
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Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Annyi előírás van, hogy
az udvart el kell keríteni. Nem túl nagy összeg.

Franzné Lakner Éva polgármester: Az udvarra kell forrást biztosítani, akárhogy
is döntenek.

Patocskai Tibor alpolgármester: Hány 3 éves gyermek van?

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: 10 fő 3 éves gyermek
van.

Patocskai  Tibor  alpolgármester: Miért  szerepel  az  előterjesztésben
végkielégítésként mindkét gondozónő esetében 137.000 Ft bér, amikor az egyik
gondozónő már legalább 20 éve dolgozik, a másik gondozónő jóval fiatalabb?

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Lehet, hogy mindketten ugyanabba a
kategóriába  esnek,  és  azért  azonos  a  bérük.  Ezt  szakemberek  számolták  ki,
értenek hozzá, nem kell felülbírálni.

Patocskai Tibor alpolgármester: Akkor is ez a véleménye.  Az egységes óvoda-
bölcsőde mellett van. A bölcsőde csak 12 fő esetén lehetne nullás.

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: 7 gyerek van, de ha 5
gyerekkel indulnak szeptemberben, abból csak 3 marad, aki jár is a bölcsődébe.

Pálosi  Jánosné  képviselő: A tavalyi  évben  is  tárgyalta  a  testület  a  bölcsőde
működtetését. Akkor 12 gyermeket írattak be, így a Képviselő-testület tovább
tudta működtetni a bölcsődét. Sajnos az idei évben 5 gyermek van, ez ugyan
elegendő  lenne  a  működtetéshez,  de  az  önkormányzatnak  biztosítani  kell  az
előírt  szakmai  feltételeket,  1  szakmai  vezetőt,  2  gondozónőt,  havi  4  órában
orvosi ellátást. Emellett szükséges a tárgyi feltételek hiánytalan biztosítása, az
egészséges  táplálkozás  biztosítása.  A  szakmai  vezető  havi  illetménye  a
járulékokkal együtt és a tárgyi feltételek biztosítása emelné a költségvetést. Az
önkormányzat anyagi helyzete miatt ezt nem tudják biztosítani. A Bács-Kiskun
Megyei  Kormányhivatal  és  Gyámhivatal  ellenőrzést  tartott,  hiányosságokat
állapítottak meg.
5  gyermek  esetén  a  jogszabály  lehetővé  teszi  egységes  óvoda-bölcsőde
kialakítását  és  működtetését,  ami  az  intézmény  átszervezésével  jár.  Az
átszervezés miatt 1 fő gondozónői álláshely feleslegessé válik. A működtetést
figyelembe véve a leggazdaságosabb az egységes óvoda-bölcsőde működtetése.
A Kistérségnek is ez a véleménye. Az egységes óvoda-bölcsőde működtetését
támogatja.
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Szabó  Erika  képviselő: Egységes  óvoda-bölcsőde  működtetését  támogatja.
Kevés a gyermeklétszám. Probléma a különböző feltételek biztosítása is.

Dr.  Lovas  László  képviselő: Egyetért  az  egységes  óvoda-bölcsőde
kialakításával. Nincs gyerek, azonban az álláshelyekkel van a fő gond.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT tagintézmény  vezető: Egy  gond  van,  hogy
nincs  gyerek.  Választáskor  volt  egy gondolata,  a  nevelőszülői  hálózat.  Ezzel
lendíthetnének a gyermeklétszámon. Javasolja, hogy ezt a gondolatot ne vessék
el  egészen,  mert  a  születések  száma  nemigen  fog  emelkedni.  Segítsünk
magunkon.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: Van szakmai és  emberi  oldala is a
döntésüknek. Létszám alapján az egységes óvoda-bölcsőde jöhet szóba. 
Az  álláshelyeket  megtartaná.  A  2  gondozónő  tisztességgel  dolgozott  éveken
keresztül,  szakmailag  szívvel-lélekkel  végezték  a  feladatukat,  méltánytalan
lenne őket az utcára tenni. Nagyon minimális összeget kellene a végkielégítés
mellé tenni, hogy a helyükön maradjanak december 31-ig. Január 1. után lehet,
hogy lesz gyerek stb. Az emberi oldalát és nézni kell ennek, olyan nagy plusz
költséget  nem  jelent.  A  döntés  nálunk  van.  A  BKTT  csak  a  szigorú
számadatokat nézi, a népszerűtlen döntés a miénk. A helyettesítés is megoldott
lenne. Azt is hallotta, hogy 1-2 gondozónő elpályázik innen.

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Bánk Dorottya várja a
döntést, van állásajánlata.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az álláshelyhez ragaszkodjanak.

Mogyorósiné  Pálosi  Tímea óvónő: Van olyan település,  ahol  ezt  rugalmasan
kezelik, ha kell bölcsődeként működnek, ha kell egységes óvoda-bölcsődeként.

Tímár Judit alpolgármester: Méltányosnak találja Barnáné dr. javaslatát.

Franzné Lakner Éva polgármester: Az egységes óvoda-bölcsőde mellett van 1
gondozónői  létszám  megszüntetésével,  annak  ellenére,  hogy  sajnálja  azt  a
dolgozót, akit érinteni fog a döntés.  Javaslata oka kizárólag az önkormányzat
anyagi helyzete, és a döntéseket nem érzelmek alapján kell meghozni, hanem
számítások alapján. Az önkormányzatnak fizetési kötelezettségei vannak, plusz
Caminus villany és gáz, villanyszámla tartozás, MÁK normatíva, Toyota stb.
Ezt is mérlegelni kell. Felelős a gazdálkodásért, és nem látja, hogy honnan lesz
forrás.  12  gyerek  nem  lesz  jövőre  az  biztos.  A  bölcsődénél  szigorúbb
elszámolási rendszer van,  és az öt beíratott gyerek sem lesz bent folyamatosan,
ténylegesen kb. 3 gyerek után lehet csak normatívát igénybe venni, a hiányzások
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miatt.  Az  B  előterjesztés  szerint  javasolja  elfogadni  a  2012-2013-as  tanév
óvodai  csoportszámait  és  álláshely  számait.  Az  nem  igaz,  hogy  nem  kerül
pénzbe  egy  gondozó  továbbfoglalkoztatása,  létszámcsökkentési  pályázatot  is
lehet benyújtani, ami csökkenti a kiadásokat. Nincs miből finanszírozni a bért. A
normatíva is lecsökkent.

Tímár Judit alpolgármester: December 31-ig biztos a bérük. Jövőre más rendszer
lesz.

Franzné Lakner Éva polgármester: Nincs pénz még december 31-ig sem, mert
normatívát sem fogunk kapni, ha megszüntetjük a bölcsedét, és csak 5 beíratott
gyerek van.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  normatívát  nem  is  látják  a
táblázatból.

Franzné Lakner Éva polgármester: A BKTT készítette a táblázatot, az adatok is
náluk  vannak.  Az önkormányzatnak  nincs  pénze.  2  millió  Ft  a  havi  fizetési
kötelezettsége.  Nem látja, hogy miből lesz finanszírozva. Sok mindent fizetnek,
amit nem kellene.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Nem  vonja  kétségbe  a  gazdasági
helyzetet. A feljelentésre a nyomozást lezárták, de lesz folytatása.

Franzné Lakner Éva polgármester: Az előző ciklusban pályázati pénzek lettek
eltapsolva. Miért fizetünk a TOYOTÁ-ra, a Magyar Közútra, stb. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A Toyota pénzét az inkasszó vitte el, a
Közút pedig a Nagy Istvánnak köszönhető.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester:  És  a  Családsegítő  normatívája,  közel  20
milliót kell vissza fizetni, 1,5 millió csak erre a törlesztés.

Patocskai Tibor alpolgármester: Egy aggálya van. 2007-ben az óvodában volt 3
csoport,  5  óvónő és  70  gyerek,  lett  2  csoport,  a  Képviselő-testület  nem vett
figyelembe semmit, a szülők akaratát sem stb. Most 50 gyerek van, 6 óvónő.
Akkor 5 óvónő sok volt, 4 kellett.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A település  érdekeit  nézte  mindig.
Nincs egy rokona sem elhelyezve sehol.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  szavazzanak  az
előterjesztésről. Aki egyetért azzal, hogy az intézmény átszervezésével egységes
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óvoda-bölcsődét alakítsanak ki, és 3 óvodai gyermekcsoportot működtessenek,
igennel szavazzon. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

36/2012.(V.22.) öh.  H a t á r o z a t
2012-2013-as tanév óvodai csoportszámainak
meghatározása.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  kezdeményezi  a  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás
fenntartásában  működő  BKTT  Óvodája  és  Bölcsődéje  Kunbajai  Óvodája  és
Bölcsődéje közoktatási intézményben a 2012/2013-as nevelési évben az alábbi
csoportszám meghatározását:

A  Képviselő-testület  kezdeményezi  a  közoktatási  intézmény  átszervezését,
egységes óvoda-bölcsőde létrehozását.  Kezdeményezi  25 fős maximált induló
létszámmal 3 óvodai gyermekcsoport működésének engedélyezését.

Az átszervezés költségei Kunbaja Község Önkormányzatát terhelik.

A  Képviselő-testület  kéri  a  Polgármestert,  hogy  a  döntésről  a  Bácsalmás
Kistérségi  Többcélú  Társulás  Elnökét  a  határozati  kivonat  megküldésével
haladéktalanul értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner Éva polgármester: Aki egyetért azzal,  hogy az intézményben
óvodai  álláshely  számot  (1  fő  gondozói  álláshely)  csökkentsenek,  igennel
szavazzon.

Ezt követően a Képviselő-testület 3 „igen” szavazattal, 3 „nem” szavazattal és
„0” tartózkodással az alábbi határozatot hozta, a javaslatot elutasította:

37/2012.(V.22.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbajai óvodai álláshely szám csökkentése

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elutasítja  azt  a
javaslatot,  mely szerint a Kunbajai óvodai álláshely számot (1 fő kisgyermek
gondozó-nevelő álláshely) csökkentse.
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Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner Éva polgármester: Aki egyetért  a javasolt  óvodai álláshelyek
számával (6 óvónő, 3 dajka, 1 gondozónő), igennel szavazzon. 

Ezt követően a Képviselő-testület 3 „igen” szavazattal, 3 „nem” szavazattal és
„0” tartózkodással az alábbi határozatot hozta, a javaslatot elutasította:

38/2012.(V.22.) öh.  H a t á r o z a t
2012-2013-as tanév óvodai álláshely számainak
meghatározása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elutasítja  a  „2012-
2013-as  tanév  óvodai  álláshely  számainak”  meghatározására  vonatkozó
javaslatot.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Együttműködési megállapodás a Kunbajai Német Önkormányzattal a 
     működési feltételek biztosításáról és a gazdálkodási feladatok ellátásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Elkészült  az  új  együttműködési
megállapodás. A Kunbajai Német Önkormányzat megtárgyalta és elfogadta. 

Szép  Katalin  jegyző: A  törvényi  változások  miatt  az  önkormányzatnak  kell
biztosítani a személyi és tárgyi feltételeket a KNÖ működéséhez. 

Barnáné dr.  Jámbor Dominika képviselő: A KNÖ megkapta a támogatást,  ez
fedezi a működésüket?

Szép Katalin jegyző: Igen fedezi.
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Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az
„Együttműködési megállapodás a Kunbajai Német Önkormányzattal a működési
feltételek biztosításáról és a gazdálkodási feladatok ellátásáról” tárgyban készült
előterjesztést fogadja el, és hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

39/2012.(V.22.) öh.  H a t á r o z a t
Együttműködési megállapodás a 
Kunbajai Német Önkormányzattal a működési
feltételek biztosításáról és a gazdálkodási feladatok ellátásáról.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  megtárgyalta  a Kunbajai  Német Önkormányzattal  kötendő
együttműködési  megállapodást,  és  azt  a  határozat  melléklete  szerinti
tartalommal elfogadja. 

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  a  megállapodást
Kunbaja Község Önkormányzata nevében aláírja.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Erről jegyzőkönyvi kivonaton értesítést kapnak:
1.  képviselő-testület tagjai,
2.  Kunbajai Német Önkormányzat tagjai,
3.  pénzügyi dolgozók

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ B e j e l e n t é s e k

a./ Mészáros László díjazása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Határozati javaslat mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy
Mészáros László mérlegképes könyvelő havi 80.000,- Ft-ért elvállalja, hogy az
önkormányzat  könyvelését  elvégzi.  Ezért  javasolja,  hogy  Mészáros  László
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részére havi 80.000,- Ft díjazást állapítson meg a Képviselő-testület 2012. május
1. napjától számviteli szolgáltatás címen.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

40/2012.(V.22.) öh.  H a t á r o z a t
Mészáros László díjazása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) a polgármester szóbeli előterjesztése alapján úgy határozott,
hogy Mészáros  László (6500 Baja,  Szt.  László  u.  59/A.)  lakos,  mérlegképes
könyvelő,  vállalkozó  részére  számviteli  szolgáltatás  címen  2012.  május  01.
naptól havi 80.000,- Ft, azaz Nyolcvanezer 00/100 forint díjazást állapít meg.
Az összeg számla ellenében kerül kifizetésre.

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy az ügyben szükséges
további intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

b./ Jegyző helyettesítése
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Határozati javaslat mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Elmondja, hogy Szép Katalin jegyző írásbeli
kérelemmel  fordult  hozzá,  kérte,  hogy részére  2012.  június  22.  naptól  2012.
július  2.  napjáig  az  éves  szabadsága  terhére  szabadságot  engedélyezni
szíveskedjen.  Javasolta,  hogy a  helyettesítéssel  Csávoly  község jegyzőjét,  dr.
Drávai Lászlót bízza meg a Képviselő-testület, aki elvállalta a helyettesítést.

Szép Katalin jegyző: Hozzájárul a napirend nyílt ülésen való tárgyalásához. Ez
idő alatt külföldön fog tartózkodni, 2012. július 3-án állna munkába. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

41/2012.(V.22.) öh.  H a t á r o z a t
Jegyző helyettesítése
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Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  megtárgyalta  Franzné  Lakner  Éva  polgármester  tárgyi
előterjesztését, és a következő határozatot hozza:
 
A Képviselő-testület úgy határozott, hogy Szép Katalin távolléte idejére 2012.
június  22.  napjával  kezdődően  2012.  július  02.  napjáig  a  jegyzői  feladatok
ellátásával,  Szép Katalin  jegyző helyettesítésével  dr.  Drávai  Lászlót,  Csávoly
község jegyzőjét bízza meg.

A Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  szükséges  intézkedések
megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

c./ ”Óvodafejlesztés” című, TÁMOP-3.1.11-12/1-2 azonosító számú pályázat
benyújtása     
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Halászné  Piukovics  Erika  BKTT
tagintézmény  vezető  levélben  fordult  a  Képviselő-testülethez,  melyben
állásfoglalását  kéri  az  „Óvodafejlesztés”  című  pályázat  benyújtásához.
Ismertette a Képviselő-testülettel a levelet (Jegyzőkönyv melléklete).

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT tagintézmény  vezető: Az  önkormányzatnak
nem kerül pénzébe a pályázat.

Tímár Judit alpolgármester: 5 millió Ft-ra lehet pályázni. Képzésekre, játékokra,
az  óvoda  szakmai  munkájához  szükséges  eszközökre  lehet  pályázni.  A
pályázatot június 30-ig kell benyújtani. Az önkormányzatnak a kistérség megírja
a  pályázatot,  pénzbe  nem  kerül.  Döntés  kell,  hogy  a  Képviselő-testület
támogatja a pályázatot.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester:  Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület
támogassa a benyújtandó pályázatot.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

42/2012.(V.22.) öh.  H a t á r o z a t
”Óvodafejlesztés” című, TÁMOP-3.1.11-12/1-2 azonosító
számú pályázat benyújtása 
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Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  a  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás  Óvodája  és
Bölcsődéje  Kunbajai  Óvodája  és  Bölcsődéje  által  benyújtott  TÁMOP-3.1.11-
12/1-2  azonosító  számú,  ”Óvodafejlesztés”  című pályázat  megvalósítását
támogatja.

A  Képviselő-testület  kéri  a  Polgármestert,  hogy  a  döntésről  a  Bácsalmás
Kistérségi  Többcélú  Társulás  Elnökét  a  határozati  kivonat  megküldésével
haladéktalanul értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
 

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ E g y e b e k

a./ A bácsalmási tűzoltóság további működtetése

Franzné Lakner Éva polgármester: Minden képviselő kapott  tanulmányozásra
egy anyagot a tűzoltóság működtetésével kapcsolatban. Bácsalmáson működik a
Tűzoltóság.  Bácsalmás nem hajlandó egyedül finanszírozni őket.  A környező
településeket is bevonnák a finanszírozásba.
Ha nem járulnak hozzá, tűz esetén maradnak a bajai vagy halasi tűzoltók.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: 1.246.000,-  Ft  a  községet  terhelő
támogatás.  Át  kell  gondolni,  mert  ez  magas.  Hány  tűzeset  van  évente  a
községben?

Tímár  Judit  alpolgármester: Bácsalmás  nem  tudja  egyedül  finanszírozni  a
tűzoltóságot.  Bíznak  benne,  hogy  kistérségi  szinten  fenn  tudják  tartani.  Ha
kimaradnak, a környező településekre terhelődik a fenntartási költség.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Nagyon sok a hozzájárulás.

Tímár Judit  alpolgármester: Vagy felvállaljuk,  hogy támogatjuk a bácsalmási
tűzoltóságot, vagy marad az állami.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  helyi  Önkéntes  Tűzoltó  Egyesület
bejelentette, hogy feloszlatják magukat, mert nem működik az Egyesület.
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Tímár Judit alpolgármester: Először nagyon nagy számokat vittek be, volt is vita
emiatt a Kistérségnél, de nagyon drágák a felszerelések, pl. egy tűzoltó ruhája
több százezer Ft. Állami feladat.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ha az állam látja el a feladatot, akkor Baja
vagy Kiskunhalas marad tűz esetére.

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
943 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítő:

Pálosi Jánosné
képviselő
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